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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Ki védi meg a betegek jogait? XII .” címmel a Házszabály 91 . -a alapján kérdést kívánok
benyújtani Székely Tamás egészségügyi miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

Miniszter úr írásbeli kérdésemre válaszolva többek közt a következ őket írta 2008 . december 16-án
kelt levelében: „A kutatások azt mutatják, hogy az OPNI-hoz hasonló nagy „elmegyógyintézetek "fokozzák
a stigmatiiáció veszélyét, ezért a WHO azt javasolja, hogy a nagy elmegyógyintézetek helyett lakosságközeli, a z
általános kórházakhoz integrált pszichiátriai osztályok kerüljenek kialakításra . "

Kérdezem Miniszter Úrtól :

Pontosan hány lakosságközeli, az általános kórházakhoz integrált pszichiátriai osztály létrehozásá t
kezdeményezte és hajtotta végre az Egészségügyi Minisztérium 2008 . január 1 . óta, amikor is a
szocialista kormány bezáratta az Országos Pszichiátriai és Neurológiai Intézetet ?

Elismerik-e végre, hogy súlyos hiba volt megszűntetni a magyar pszichiátria központi intézetét ,
mely számos világszínvonalú szakmai műhely működését biztosította?

Tisztelettel várom érdemi válaszait.

Budapest, 2008 . december 19 .
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